# 奇瑞汽车股份有限公司供应链碳管理声明

Chery Automobile Co., Ltd.

**Supply Chain Carbon Management Statement** 

为应对全球日益严峻的气候变化挑战和绿色低碳转型压力,奇瑞汽车股份有限公司(以下简称"奇瑞")不断强化作为供应链主的企业责任,积极推动自身及供应链减排目标实现。奇瑞与合作伙伴一道,逐步构建并持续完善供应链碳管理体系,明确规划供应链减碳路径,优化能源和资源利用结构,提高可再生能源使用比例,加快推进供应链绿色低碳与数字化转型,打造绿色、低碳、韧性、高效的供应链生态。

In response to the increasingly severe challenges of global climate change and the pressure of green and low-carbon transition, Chery Automobile Co., Ltd. (hereinafter referred to as 'Chery') continuously strengthens its corporate responsibility as a supply chain leader and strives to achieve the emission reduction targets of itself and its supply chain. Together with its partners, Chery builds and improves its supply chain carbon management system in an ongoing manner, devices clear paths to carbon reduction in the supply chain, and optimises the structure of energy and resource utilisation, especially by increasing the proportion of renewable energy. These measures aim to accelerate the transition to a green, low-carbon, and digital supply chain and create a green, low-carbon, resilient, and efficient supply chain ecosystem.

## 1 适用范围

## 1 Scope of Application

本《声明》主体是奇瑞汽车股份有限公司(含子公司、分公司、事业部),适用于 给奇瑞提供产品和服务的合作伙伴(包括供应商、服务提供商、分包商、经销商、代理 商、顾问、生态合作伙伴及其他合作伙伴等)、奇瑞及其供应链所有员工。

This Statement is made by Chery Automobile Co., Ltd. (including its subsidiaries, branches, and divisions) and applies to its partner providers of products and services (including suppliers, service providers, subcontractors, dealers, agents, consultants, eco-partners, and other partners), as well as to all employees of Chery and its supply chain.

## 2 声明内容

## 2 Content of the Statement

## 2.1 供应链碳管理

#### 2.1 Supply Chain Carbon Management

奇瑞将与合作伙伴携手建立科学高效的碳管理体系,制定详细的流程文件,明确相 关部门及人员在执行供应链碳管理事务时的具体职责。

Chery will work with its partners to establish a scientific and efficient carbon management system, formulate detailed process documents, and set out the specific responsibilities of relevant departments and personnel in the execution of supply chain carbon management affairs.

奇瑞将与合作伙伴共同设定科学、合理、具有雄心的减碳战略与目标,按照短、中、长期不同时间周期制定具体的减碳路径。

Chery will work with its partners to set scientific, reasonable, and ambitious carbon reduction strategies and targets and device cycle-specific carbon reduction pathways for the short, medium, and long term.

奇瑞将与合作伙伴合作搭建一致的供应链数字化碳核算工具,确保碳排放数据的完整、 准确、一致及透明,为减碳工作提供坚实的数据基础。

Chery will collaborate with its partners to develop a consistent supply chain digital carbon accounting tool to ensure completeness, accuracy, consistency, and transparency for carbon emission data, thereby providing a solid data foundation for carbon reduction efforts.

奇瑞鼓励合作伙伴采取科学、合理、具有雄心的节能降碳措施,同时通过举办培训宣传、 协助整合资源等多种方式,激发供应商的减排潜力,确保减碳措施的顺利实施和推广。

Chery encourages its partners to adopt scientific, reasonable, and ambitious energy conservation and carbon reduction measures. It also organises training and campaigns and coordinates resource integration to unleash the emission reduction potential of its suppliers and ensure the smooth implementation and promotion of carbon reduction measures.

## 2.2 绿色采购

#### 2.2 Green Sourcing

奇瑞将与合作伙伴共同建立绿色采购评价标准,将低碳发展的关键指标融入供应商评估体系,通过采购决策推动供应链绿色低碳转型。

Chery will work with its partners to establish green sourcing evaluation standards, integrate key indicators of low-carbon development into the supplier evaluation system, and promote the transition to a green and low-carbon supply chain through sourcing decisions.

## 2.3 循环经济

## 2.3 Circular Economy

奇瑞将与合作伙伴紧密协作,不断提升原材料循环利用比例,推广清洁生产技术,提高包装绿色化水平,减少整车报废、拆解、分类回收、再利用等环节的潜在环境影响,降低产品全生命周期碳足迹。

Chery will work closely with its partners to continuously increase the proportion of recycled raw materials, promote clean production technologies, develop eco-friendlier packaging, reduce the potential environmental impact of vehicle scrapping, dismantling, sorted recycling, and reuse, and reduce the carbon footprint throughout the product lifecycle.

#### 3 监督与报告

## 4 Supervision and Reporting

本《声明》所载各项内容由奇瑞可持续发展委员会监督,主要影响及工作进展均向可持续发展委员会进行汇报。

Matters covered by this Statement are supervised by Chery's Sustainability Committee, and major impacts and work progress are reported to the Sustainability Committee.

## 5 附则

## 5 Bylaws

奇瑞将适时检讨和更新本《声明》内容,确保其遵循最新监管要求。奇瑞保留对本《声明》的解释权。

Chery will review and update this Statement from time to time to ensure that it complies with the latest regulatory requirements. Chery reserves the right to interpret this Statement.

奇瑞汽车股份有限公司

Chery Automobile Co., Ltd.